
Varför Fri marknad?
Anledningen till att vi(Framtid nu/SUF) anordnar en ”fri marknad” är inte 
huvudsakligen så att folk ska få lite gratis prylar. Vad vi vill visa på är att det 
finns en kraft i att organisera sig kollektivt med sina resurser, utanför spelplanen 
för den rådande ekonomin. 

Det är ett faktum att så gott som alla Svenskar har massvis med prylar och 
prytlar som dom inte har använt på ett bra tag och som dom sannolikt inte 
kommer att använda igen fram tills den dagen dom gör sig av med dom(läs 
slänger bort).

Alla dessa miljoner prylar och prytlar skulle kunna komma till nytta för andra 
människor. Det gör dom inte, istället slänger vi bort dom och köper nytt. 

Det enda sättet vi kan stoppa den överdriva konsumtionen och slitaget på vår 
jord är att ta initiativet att börja nyttja våra resurser på ett smartare och mer 
kollektivt sätt. 
Det kommer inte att komma någon lag eller reglering som säger att vi nu måste 
konsumera mindre och återvinna mer för att lösa miljöproblemen(i alla fall 
ingen som kommer att ha någon större effekt), politiker och rikskapitalister står 
knappast att vinna något på detta. 

Stirra inte med hundögon uppåt i hierarkin och be snällt till politiker och sk. 
entreprenörer att dom ska sluta förstöra vår jord, börja dela istället.

! ! Framtid nu


